

产品碳足迹证书

PRODUCT CARBON FOOTPRINT CERTIFICATE

碳阻迹根据相关核算程序发布证书,对如下内容的真实性 and 有效性予以证明:

Carbonstop issued the certificate based on the relevant procedures to prove the authenticity and validity of the following contents:

产品名称: 饮料纸基复合包装

Product Name: Aseptic Packaging of Liquid Food

产品规格型号: GA Brick 250 Slim CD

Product Specification: GA Brick 250 Slim CD

企业名称: 纷美包装(内蒙古)有限公司

Company Name: Greatview Aseptic Packaging (Inner Mongolia) Co., Ltd.

地址: 中国内蒙古自治区呼和浩特市和林格尔县盛乐经济园

Address: Shengle Economic District, Helingeer Country, Hohhot City, Inner Mongolia, P.R.China

产品碳足迹: 38.95 gCO₂e/个

Product Carbon Footprint: 38.95 gCO₂e/Pack

依据方法和标准: ISO 14067:2018 及 PAS 2050:2011

Evaluation Standards: ISO 14067:2018 & PAS 2050:2011

核算边界: 涵盖产品生命周期中摇篮到坟墓阶段,包括原材料阶段、生产制造阶段、分销零售阶段、使用阶段和最终处置阶段

Accounting Boundary: it covers the life cycle stage from cradle to grave, including raw-material, manufacture, distribution/retail, use and end-of-life disposal.

授权代表(签名或签章):

Authorized Representative:



发证日期: 2023年2月17日

Date of Issue: Feb. 17, 2023

有效期至: 2025年2月16日

Date of Expiry: Feb. 16, 2025

本次碳核算为碳阻迹基于客户提供且承诺的数据进行计算的结果

Aforementioned carbon emissions have been calculated by Carbonstop based on data provided and guaranteed by the client.

产品碳足迹证书

PRODUCT CARBON FOOTPRINT CERTIFICATE

碳阻迹根据相关核算程序发布证书,对如下内容的真实性和有效性予以证明:

Carbonstop issued the certificate based on the relevant procedures to prove the authenticity and validity of the following contents:

产品名称: 饮料纸基复合包装

Product Name: Aseptic Packaging of Liquid Food

产品规格型号: GA Brick 250 CD-1

Product Specification: GA Brick 250 CD-1

企业名称: 纷美包装(内蒙古)有限公司

Company Name: Greatview Aseptic Packaging (Inner Mongolia) Co., Ltd.

地址: 中国内蒙古自治区呼和浩特市和林格尔县盛乐经济园

Address: Shengle Economic District, Helingeer Country, Hohhot City, Inner Mongolia, P.R.China

产品碳足迹: 35.22 gCO₂e/个

Product Carbon Footprint: 35.22 gCO₂e/Pack

依据方法和标准: ISO 14067:2018 及 PAS 2050:2011

Evaluation Standards: ISO 14067:2018 & PAS 2050:2011

核算边界: 涵盖产品生命周期中摇篮到坟墓阶段,包括原材料阶段、生产制造阶段、分销零售阶段、使用阶段和最终处置阶段

Accounting Boundary: it covers the life cycle stage from cradle to grave, including raw-material, manufacture, distribution/retail, use and end-of-life disposal.

授权代表(签名或签章):

Authorized Representative:



发证日期: 2023年2月17日

Date of Issue: Feb. 17, 2023

有效期至: 2025年2月16日

Date of Expiry: Feb. 16, 2025

本次碳核算为碳阻迹基于客户提供且承诺的数据进行计算的结果

Aforementioned carbon emissions have been calculated by Carbonstop based on data provided and guaranteed by the client.